
 

 

  GREIPSTAD IL 
Referat styremøte – håndballgruppa 

Tirsdag 04. juni 2024 kl. 19.00 - 21.00. 

37 – 24 Referat fra forrige møte  

Godkjent.  

38 – 24 Leders 5 minutter 

Status: Påmelding til serien neste høst. Hilde/Randi melder på.  

Kjapp gjennomgang av møte med TH-lag, SG Sparebank/sponsorer og herrelaget: 

se referater fra møtene. Referat sendes sekretær. 

Vi gjennomgikk alle verv, samt arbeidsoppgaver. Vi legger ikke ut hele beskrivelsen 

på nettsiden, bare en forkortet versjon. Orginalen ligger hos sekretær om noen 

ønsker tilsendt.  

39 – 24 Økonomi 

Månedsrapport økonomi: ingenting nytt å melde.  

40 – 24 Spill og trening 

Status drakter/Sortiment: Anette, Hilde, Anne Marit og Randi pakket varene til 

lagene. Det mangler enda noe. Anette har kontroll på dette.  

Evaluering trenermøte 7. mai: det er bestemt at vi må endre opplegg, men endelig 

måte er ikke avklart.  

Rekruttering workshop hos Region Sør (Randi og Ronny): vi bør fortsatt ha 

fotball/håndball for førsteklassingene slik mange klubber gjør. Hilde jobber videre 

med dette i hovedstyret.  

 



 

 

41 – 24 Dommerkontakt 

Referat fra klagen (Søgne Håndballklubb) må sendes sekretær. 

42 – 24 Organisasjon 

Tornby Cup 2024 – i år blir det J11, G12, J13, J14 som drar på cup. Randi og Tone 

bestiller. Styret må jobbe med dette rett etter sommerferien.  

Damelaget på cup i DK? Kr 2350 pr person koster turen v/12 spillere, i tillegg 

kommer påmelding av lag. Dette blir sendt treneren etter styremøtet.   

Mange gode forslag for å forbedre neste års kanonballturnering: Dame/herrelag bli 

med, puljevinnere må gjøres stas på, Tønnes må være med, ikke opprop av navn – 

kun lag (før finalen!), finalen på «hele» banen, premier (bedre premier, bestille/kjøpe 

noe), trekke på 2 blokker/2 bokser – kjøp blokker i forskjellige farger.  

Pizzaer: 60 + 5 (gluten) var nok (i 2 omganger), men ta 20 kr pr stykke for voksen + 

30 kr brus. Få tak i dommere (ikke trenere), være «strengere» når man blir truffet 

(dame/herrelaget til dommere, 2 pr kamp?), likt antall spillere. Oppvarming av 

voksne: gjøre noe nytt! 

17. mai evaluering: gjøre det klart at det ikke er håndballstyret som står for dette, det 

er opp til lagene selv.  

Blomsterdugnad evaluering: -Oppfordre til at det selges på dørene. Finne en dato 

etter 12. mai (kommunal lønningsdag). 5 personer pakket i 5 timer: dette kan vi 

fortsette med. Litt kortere intervaller på utlevering (30 min holder). Alle lag skal bidra. 

Post-it lapper og tape (eller klisterlapper, må holde i vinden). Samleskjema fra 

foreldrekontakt. NB! Tenk over farger/utvalg (rosa/lilla). 14 dagers salg.  

43 – 24 Marked  

Status: ingenting nytt å melde 

 



 

 

44 - 24 Årshjulet 

 

 

45 – 24 Eventuelt  

- Forslag neste styremøte: Tirsdag 06. august 2024 kl. 19-21: vi sender ut 

innkalling 

- Svane cup – kan dette bli en sponset turnering? Tas opp neste gang 

- Keepertrening: kan vi ha keepertrening på tvers av lag/klubber. En del 

keepere får for lite utfordringer. Tas opp neste gang 

- Regler for å bli sendt hjem ved usportslig opptreden, hvem tar regningen? Tas 

opp neste gang 


